



ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
Γραφείο Γενικού Διευθυντή

Αρ. Φακ.: 13.27.001.001

8 Ιανουαρίου, 2026

ΕΓΚΥΚΛΙΟΣ ΑΡ. 1780

Γενικό Εισαγγελέα της Δημοκρατίας,
Πρόεδρο Επιτροπής Δημόσιας Υπηρεσίας,
Πρόεδρο Επιτροπής Εκπαιδευτικής Υπηρεσίας,
Γενικό Ελεγκτή,
Επίτροπο Διοικήσεως,
Επίτροπο Νομοθεσίας,
Επίτροπο Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα / Επίτροπο Πληροφοριών,
Πρόεδρο Επιτροπής Προστασίας Ανταγωνισμού,
Επίτροπο Προστασίας των Δικαιωμάτων του Παιδιού,
Επίτροπο Διαφάνειας,
Διοικητή Κυπριακής Υπηρεσίας Πληροφοριών,
Γενικούς Διευθυντές Βουλής των Αντιπροσώπων,
Υπουργείων, Υφυπουργείων και Γενικών Διευθύνσεων
Αρχιπρωτοκολλητή,
Γενικό Λογιστή,
Έφορο Εσωτερικού Ελέγχου,
Έφορο Υπηρεσίας Συνεργατικών Εταιρειών,
Πρόεδρο Εφοριακού Συμβουλίου,
Πρόεδρο Αναθεωρητικής Αρχής Προσφορών,
Έφορο Ελέγχου Κρατικών Ενισχύσεων,
Προϊστάμενο Διοίκησης Προεδρίας,
Γραμματέα Υπουργικού Συμβουλίου.

Τιμαριθμικό Επίδομα

Αναφέρομαι στην Εγκύκλιο του Υπουργείου Οικονομικών με αρ. 1764 και ημερομηνία 02/01/2025 σχετικά με το πιο πάνω θέμα και σας πληροφορώ ότι, στις 13/11/2025 υπεγράφη η καταρχήν Μόνιμη Συμφωνία για την Αυτόματη Τιμαριθμική Αναπροσαρμογή (ΑΤΑ) από τους Κοινωνικούς Εταίρους, με ισχύ της από 1/1/2026. Με βάση την Σημείωση 14 του Πρώτου Πίνακα Δελτίων Δαπανών του περί Προϋπολογισμού του 2026, Νόμου του 2025 (Ν.74(ΙΙ)/2025), από 1/1/2026 μέχρι και 30/6/2027 οι μισθοί των αξιωματούχων και των εργοδοτούμενων και οι συντάξεις των συνταξιούχων της κρατικής υπηρεσίας, αναπροσαρμόζονται ως ακολούθως, με:

(α) Καταβολή από 1η Ιανουαρίου 2026 μέχρι και 30 Ιουνίου 2026, ποσοστού 80% της αύξησης του υποκείμενου δείκτη υπολογισμού της ΑΤΑ κατά το 2025,

(β) Καταβολή από 1η Ιουλίου 2026 μέχρι και 30 Ιουνίου 2027, ποσοστού 90% της αύξησης του υποκείμενου δείκτη υπολογισμού της ΑΤΑ κατά το 2025,

νοουμένου ότι η ετήσια ποσοστιαία μεταβολή του πραγματικού Ακαθάριστου Εθνικού Εισοδήματος (ΑΕΠ) κατά το 2025, είναι θετική.

2. Επειδή κατά το 2025 ο αριθμητικός μέσος όρος του υποκείμενου Δείκτη για τον υπολογισμό της ΑΤΑ ανήλθε στις 113,61 μονάδες σε σύγκριση με 113,46 μονάδες το άμεσα προηγούμενο έτος (με έτος βάσης το 2015), δηλαδή σημείωσε αύξηση ύψους 0,13%, και επειδή, με βάση τα μέχρι σήμερα διαθέσιμα στοιχεία της Στατιστικής Υπηρεσίας της Κυπριακής Δημοκρατίας, το πραγματικό ΑΕΠ κατά το πρώτο ενιάμηνο του 2025 κατέδειξε θετική ετήσια ποσοστιαία μεταβολή 3,5%, ενώ παράλληλα, με βάση διαθέσιμα στοιχεία για τους δείκτες της οικονομίας, αναμένεται επίσης θετικός ρυθμός μεταβολής και για το 4ο τρίμηνο το 2025, και άρα θετικός ρυθμός μεταβολής του πραγματικού ΑΕΠ για ολόκληρο το 2025:

το τιμαριθμικό επίδομα από 1η Ιανουαρίου, 2026 και για περίοδο έξι μηνών αναπροσαρμόζεται με ποσοστό 0,10% και διαμορφώνεται από 360,98% σε 361,44% πάνω στους βασικούς μισθούς, με κατώτατο όριο τα €13.803, δηλαδή

$$\frac{(\underline{€3.818,92 \times 361,44})}{100}$$

ενώ, από 1η Ιουλίου 2026 και για περίοδο δώδεκα μηνών το τιμαριθμικό επίδομα αναπροσαρμόζεται με ποσοστό 0,12% και διαμορφώνεται σε 361,53% στους βασικούς μισθούς, με κατώτατο όριο τα €13.807, δηλαδή

$$\frac{(\underline{€3.818,92 \times 361,53})}{100}$$

3. Το πιο πάνω τιμαριθμικό επίδομα θα λαμβάνεται υπόψη για σκοπούς υπολογισμού των απολαβών των αξιωματούχων / υπαλλήλων / μισθωτών στους βασικούς μισθούς των οποίων δεν έχει ενσωματωθεί οποιοδήποτε μέρος του τιμαριθμικού επιδόματος.

4. Οι μισθοί των αξιωματούχων και εργοδοτούμενων της κρατικής υπηρεσίας στους βασικούς μισθούς των οποίων έχει ενσωματωθεί, με βάση τις διατάξεις του Νόμου Αρ. 56(Ι) του 2018, ποσοστό τιμαριθμικού επιδόματος 27,99% (από 28,35% που ίσχυε το εξάμηνο Ιανουαρίου - Ιουνίου 2018), καθώς και γενικές αυξήσεις μισθών ύψους 6,656%, όπως σας γνωστοποιήθηκε με την Εγκύκλιο του Υπουργείου Οικονομικών με αρ. 1576 και ημερομηνία 27/06/2018,

το τιμαριθμικό επίδομα αυξάνεται από την 1η Ιανουαρίου, 2026 και για περίοδο έξι μηνών, από 12,56% σε 12,67% πάνω στους νέους βασικούς μισθούς, όπως έχουν διαμορφωθεί, με κατώτατο όριο τέτοιου επιδόματος τα €1.982, δηλαδή:

$$\frac{(\underline{€15.642,38 \times 12,67})}{100}$$

ενώ, από 1η Ιουλίου 2026 και για περίοδο δώδεκα μηνών το τιμαριθμικό επίδομα διαμορφώνεται σε 12,70% πάνω στους νέους βασικούς μισθούς, με κατώτατο όριο τα €1.987, δηλαδή:

$$\frac{(\text{€}15.642,38 \times 12,70)}{100}$$



Ανδρέας Ζαχαριάδης
Γενικός Διευθυντής
Υπουργείου Οικονομικών